
BUDALSVIKEN
Stuga mitt i vildmarken i Tresticklan nationalpark

Övernattningsstuga Budalsviken / Budalsvika

Mellan sjön Stora Le och den norska gränsen ligger Tresticklan där du kan vandra 
på fina vandringsleder i obruten vildmark. Budalsviken är ett gammalt torp som 
ligger precis vid den vackra bäck som utgör gränsen mellan Sverige och Norge. 
Här kan du hyra en säng över en natt eller två för att upptäcka den unika, orörda 
naturen, vandra, bada eller bara koppla av i vackra Tresticklan nationalpark.

I stugan finns det 15 sängplatser och i stallet finns det ytterligare 8. Sängarna har 
madrass-överdrag, täcken och kuddar. Ta med eget bädd set eller sovsäck. Skriv in 
dig i besöks-protokollet. Köket är utrustat med gasolkök, kokkärl, tallrikar, be-
stick, glas och muggar. Det finns ingen ström men det finns en Solcellsanläggning 
för ljus till köket. Ved att elda med finns i skjulet. Drickbart vatten finns i bäcken. 
Kom ihåg! Stäng av gasolen. På grund av allergier får inte hundar vara inne i stu-
gan eller i stallet. Lämna Budalsviken i det skick du själv vill finna den i. 

Från Ed kör du mot Nössemark 14 km, sväng vänster och kör 1 km, från Råbocken 
har ni 600 m så är ni framme i Tresticklan nationalpark.
Du tar dig enklast till Budalsviken genom att parkera vid nationalparken Trestick-
lans östra ingång, Råbocken. Därifrån kan man vandra den ca 4.5 km långa leden 
över den norska gränsen till torpet.

Vi önskar er en trevlig tur!

	 Svenska Sida / Swedish site / Schwedische Seite

Nycklar finns att hämta på Dals-Eds kommun i receptionen.
Pris: 2OO kr per person/ natt. 50 kr per barn (upp till 16 år)/ natt, nyckel för dags-
tur kostar 25 kr eller 50 kr till familjer. Pris för TFL / DNT-medlemmar: 100 kr per 
person / natt, medlems barn gratis, DNT ungdom 50 kr. 

Keys are available at Dals-Eds City Hall at the reception.
Price: 200 kr per person per night. 50 SEK per child (up to 16 years) and night.
Key for day trip costs 25 kr or 50 per family. Price for TFL / DNT members: 100 kr 
per person per night member’s children free, DNT youth 50 kr. 

Der Schlüssel ist in dem Gemeindehaus von Dals-Ed an der Rezeption abzuholen. 
Preis: SEK 200 pro Person pro Nacht. 50 pro Kind (bis 16 Jahre) und Nacht. Schlüs-
sel für den Tag kostet 25 SEK. Preis für TFL / DNT-Mitglieder: 100 kr pro Person und 
Nacht, Kinder frei, DNT-Jugendliche 50 kr. 

Dals-Eds kommun - Storgatan 27 - 668 31 Dals-Ed
+46(0)534-190 00
kommun@dalsed.se
www.dalsIand.com/dalsed

	 Norska Sida /Norwegian site / Norwegische Seite

Nycklar till Budalsvika kan hämtas på / Keys to Budalsvika can be collected from / 
Schlüssel zu Budalsvika können an folgender Stelle abgeholt werden: 

Halden Farvehandel, Olav V’s gt. 2 tel. +47 94 8815 40

	 			     Information

	 www.tfl.no   -   https://www.dnt.no/   -    www.dalsland.com/dalsed

	

https://www.facebook.com/Budalsvika-432957166776238/



Budalsviken / Budalsvika
Tresticklan stretches between Lake Stora Le and the Norwegian border, where 
you can walk on paths in pure wilderness. Budalsviken is an old croft situated 
right next to the beautiful brook that forms the border between Sweden and 
Norway. Here you can rent a bed for a night or two to discover the unique 
unspoilt nature, hike, swim or simply relax. 

There are 15 beds in the cottage and another 8 in the barn "stallet". The beds 
have sheets, quilts and pillows. Please bring your own bedding or sleeping bag. 
Sign in at the visitor book. The kitchen is equipped with a gas stove, pots and 
pans, cutlery, plates, glasses and cups. There is no electricity only a solar plant for 
the light in the kitchen. In the shed you will find firewood. You can fetch drink-
able water from the creek. Remember to turn off the gas! Dogs cannot be inside 
the houses due to allergies. Leave Budalsviken in the same condition as you wish 
to find it in. 

You can easily reach Budalsviken by parking at the eastern entrance of Tres-
ticklans National Park. From there you can walk the 4.5 km long trail over the 
Norwegian border to the house. 

We wish you a lovely trip!

Budalsviken / Budalsvika
Zwischen dem See Stora Le und der norwegischen Grenze liegt der Nationalpark 
Tresticklan wo Du in unberührter Wildnis wanderst. Budalsviken ist ein alter 
Bauernhof direkt am schönen Bach gelegen, der die Grenze zwischen Schweden 
und Norwegen bildet. Hier kannst du ein Bett für eine oder zwei Nächte mieten 
um die einzigartige unberührte Natur zu erkunden, wandern, schwimmen oder 
einfach nur entspannen. 

In dem Haupthaus gibt es 15 Betten, und in Nebengebäude ”stallet” gibt es 
acht Betten. Die Betten haben Bettlacken, Decken und Kissen. Bringe die eigene 
Bettwäsche oder Schlafsäcke mit. Schreibe dich in das Besuchsprotokoll ein. Die 
Küche ist mit einem Gasherd, Pfannen, Teller, Besteck, Gläsern und Tassen ausge-
stattet. Es gibt keinen Strom, aber es gibt eine Solar-Anlage für das Licht in der 
Küche. Brennholz ist im Schuppen. Trinkwasser gibt’s im Bach vor dem Haus. Bitte 
denke daran den Gashahn zu schließen! Aufgrund von Allergikern können die 
Hunde nicht im Inneren der Häuser sein. Verlasse das Haus im gleichen Zustand 
wie du Budalsviken vorgefunden hast. 

Der einfachste Weg, zum Parken ist der Osteingang des Nationaleparkes Råbock-
en. Von dort sind es 4.5 km bis zur norwegische Grenze und der Hütte.

Wir wünschen einen guten Aufenthalt!


